

تعميم تواصل رقم (105) لسنة 2021

التاريخ: 9/3/2021

قائمة أشغال للاختبارات المعتمدة لدى المختبرات المحايدة رقم 2021/2

Communication Circular No (105) (QSD), 2021

Ashghal List of Approved Tests in Independent Labs No.2/2021

Dear All ,

With reference to Circular No. 35 of 2020 and periodical assessment carried out by the laboratory control team of the Quality and Safety Department, you will find attached the updated list of approved tests, which used in Public Works Authority (Ashghal) projects. The basic updates can be summarized as follows:

- 1- New tests approved for the technical laboratories "TECH LAB" after being accredited for ISO 17025 in these tests.

The list of approved tests can be downloaded from the following website:

[www.ldts.com.qa/approvedtestlist/index](http://www.ldts.com.qa/approvedtestlist/index)

For further information, please contact Quality and Safety Dept. through:

Tel: 44950200.

تحية طيبة وبعد،

بناء على التعميم رقم 35 لسنة 2020 والتقييم الدوري لفريق مراقبة المختبرات التابع لإدارة الجودة والسلامة، نرفق لسيداتكم تحديث قائمة الاختبارات المعتمدة في مشاريع هيئة الأشغال العامة.

أهم التحديثات التي تمت هي:

- 2- تم إضافة اختبارات جديدة لنطاق اختبارات المختبر "المعامل الفنية" بعد حصوله على اعتماد ISO 17025 في هذه الاختبارات.

يمكنكم الاطلاع والحصول على نسخة من قائمة الاختبارات المعتمدة من خلال الموقع التالي:

[www.ldts.com.qa/approvedtestlist/index](http://www.ldts.com.qa/approvedtestlist/index)

لمزيد من المعلومات يمكنكم الاتصال بإدارة الجودة والسلامة على:

44951200.

د. علي محمد المري

Dr.Ali Mohammed Al Marri

مدير إدارة الجودة والسلامة

Quality & Safety Department Manager

[www.ashghal.gov.qa](http://www.ashghal.gov.qa)